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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Niklas Wykman (M)

2024/25:1301 Brist på kontanter

P4 Stockholm rapporterar om att det är stor brist på kontanter i landet. 
Företaget Bankomat uppges ha stora problem att få ut tillräckligt med kontanter 
till bankomaterna. Det skapar stor frustration och oro och drabbar framför allt 
många äldre som är beroende av kontanter för matinköp. Problemet fördjupas 
av att många matbutiker dessutom inför begränsningar av möjligheten att ta ut 
kontanter i butik. Att systemen inte fungerar i fredstid visar dessutom på en 
svaghet i landets beredskap.

P4 Stockholm intervjuar en kvinna som bor på Södermalm. Hon uppger att det i 
stort sett inte finns en enda bankomat öppen – i en stadsdel där det bor cirka 
130 000 personer.

Oron i omvärlden med krig och ökad risk för kris gör att vi måste öka vår 
beredskap. Rekommendationen är att man behöver ha kontanter hemma för en 
veckas konsumtion vid kris. Nu är det fredstid och sommar, men ändå fungerar 
inte systemen tillfredsställande.

Situationen är helt oacceptabel och behöver lösas. Den skapar oro och enorma 
problem i vardagen för många. Regeringen har uttalat att kontanter är viktiga 
för att kunna upprätthålla handel i såväl fredstid som kristid.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Niklas Wykman:

 

Har statsrådet tagit initiativ till en analys för att klargöra orsakerna till den 
nuvarande situationen, och vad avser statsrådet och regeringen att vidta för 
åtgärder för att upprätthålla tillgången till kontanter?

………………………………………

Mattias Vepsä (S)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-07-14
Besvaras senast
2025-07-28
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


